
RM.0002.7.6.2015                       
PROTOKÓŁ Nr 6/2015

z VI Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 5 sierpnia 2015 roku.

Ad. 1 - 5 
Otwarcia  sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim  o godzinie 14.00 dokonała 

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska. Odczytała wniosek Burmistrza o zwołanie 

niniejszej sesji w trybie nadzwyczajnym: „Z uwagi na konieczność podjęcia uchwał dotyczących 

wynagradzania nauczycieli oraz kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli oraz 

dokonania niezbędnych zmian w budżecie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2015 proszę 

o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym. Do niniejszego wniosku załączam proponowany 

porządek obrad sesji a jako termin zwołania sesji proponuję 5 sierpnia 2015 r. godz. 14.00.”

– w posiedzeniu  uczestniczyło  15  radnych  –  na  ustawową liczbę  15  radnych  (lista  obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady;

– Przewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła Radnym porządek obrad załączony do niniejszego

protokołu. Za przyjęciem porządku obrad opowiedziało się 15 radnych; 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego

przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza VI sesji powołany został Radny, Pan Sławomir Kawczyński.

Ad. 6a-e

- Pan Stanisław Kwiatkowski wyjaśnił, że zgodnie z art. 30 ust. 6 ustawy – Karta Nauczyciela organ

prowadzący  szkoły  i  placówki  zobowiązany  jest  do  uchwalenia  regulaminu  wynagradzania

nauczycieli.  w  przedłożonym  projekcie  uchwały  ustalone  zostały  nowe  stawki  dodatków  oraz

innych  składników  wynagrodzeń.  Zapisy  projektu  uchwały  były  konsultowane  ze  związkami

zawodowymi,  działającymi  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych,  dla  których  organem

prowadzącym jest  Miasto  i  Gmina  Piotrków Kujawski.  Protokół  uzgodnień  przesłano także  do

związku  zawodowego,  który  powstał  niedawno.  Związek  ten  do  chwili  obecnej  nie  wniósł

zastrzeżeń, co do przesłanego protokołu uzgodnień.

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że tryb zwołania sesji jest wymuszony terminem konieczności

wejścia w życie uchwały dotyczącej ustalenia regulaminu wynagradzania, do dnia 1 września i musi

być  opublikowany  w  Dzienniku  Urzędowym  Województwa  Kujawsko  –  Pomorskiego  14  dni

wcześniej.

- Pan Krzysztof Żak zapytał jaki do tej pory był podział puli środków przeznaczonych na nagrody

dla nauczycieli?
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-  Pan Stanisław Kwiatkowski  odpowiedział,  że  do  tej  pory 20 % środków było  do  dyspozycji

Burmistrza a 80 % środków było do dyspozycji dyrektorów. W zaproponowanym na obecnej sesji

projekcie  uchwały  do  dyspozycji  burmistrza  pozostawia  się  30  %  środków  na  nagrody  a  do

dyspozycji dyrektorów – 70 %.

- Pani Joanna Karmowska zapytała w jaki sposób było to dzielone?

- Pan Stanisław Kwiatkowski odpowiedział, że środki na nagrody Burmistrza były przyznawane na

wnioski dyrektorów.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że rozumie przez to, że puli środków na nagrody to nie

zmieni.

- Pan Stanisław Kwiatkowski odpowiedział, że tak, pula środków na nagrody pozostaje bez zmian.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że jeśli chodzi o orzeczenia o niepełnosprawności to samorząd

będzie miał na ten temat wiedzę w miesiącu wrześniu. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr VI/48/2015 zmieniającej uchwałę w spra-

wie wynagradzania nauczycieli.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr VI/48/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr VI/49/2015 zmieniającej uchwałę w spra-

wie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr VI/49/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

-  Pan Sławomir  Bogucki  wyjaśnił,  że  w projekcie  uchwały Nr  VI/50/2015 w sprawie  nabycia

nieruchomości zabudowanej w Wąsewie chodzi o nieruchomość zawierająca 9 arów działek oraz

część  obiektu  (budynku),  w  której  funkcjonowały  biura.  W  obiekcie  tym  można  wydzielić  6

mniejszych mieszkań socjalnych lub kilka  większych.  z  uwagi  na to  planuje się  wycenić prace

modernizacyjne, a następnie złożyć wniosek o dofinansowanie remontu do Ministerstwa Pracy i

Polityki Socjalnej. Dodał, że nie wie czy pozyskanie środków jest możliwe jeszcze w bieżącym

roku, ale sądzi, że w przyszłym roku się to uda.

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał kto jest obecnie właścicielem tej nieruchomości?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że właścicielem nieruchomości jest spółka ROL-NAS.

- Pan Krzysztof Żak zapytał jaki jest wstępny koszt adaptacji tych budynków?

- Pan Sławomir  Bogucki odpowiedział,  że  obecnie nie jest  jeszcze wiadomo jakie to pochłonie

środki.  Dodał,  że przychylność Rady, co do wyznaczenia środków na zakup tej  nieruchomości,

spowoduje dalsze procedury. powiedział,  że myśli,  iż będą to środki rzędu kolejnych 50 tys. zł,

chyba,  że  otrzymanie  dotacji  będzie  obwarowane jakimiś  wymogami  typu np.  brak możliwości

wykonania remontów przez pracowników Urzędu i konieczność wykonania tych prac przez firmę

wyłonioną  w  przetargu.  Pan  Burmistrz  dodał  na  koniec,  że  zamysł  zakupu  nieruchomości  z
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przeznaczeniem na lokale socjalne poza terenem miasta był taki, aby nie honorować i nie nagradzać

ludzi, którzy w Piotrkowie kujawskim nie płacą za mieszkania.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr VI/50/2015 w sprawie nabycia nierucho-

mości zabudowanej w Wąsewie

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr VI/50/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr VI/51/2015 zmieniającą uchwałe w spra-

wie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy piotrków Kujawski na lata 2015 – 2025 oraz

projekt uchwały Nr VI/52/2015 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy

piotrków Kujawski na rok 2015.

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zmiany w budżecie na 2015 rok oraz w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na 2015 rok jak w objaśnieniach do uchwały Nr VI/51/2015. Powiedziała m. in., że 50 

tys. zł zostawiono na odśnieżanie, przy czym Burmistrz dodał, że jeśli będą potrzebne środki dodat-

kowe na ten cel wówczas dokona się ponownej analizy budżetu. 58 tys. zł przeznaczono na zakup 

usług – kruszarka do kamienia, 130 tys. zł wyznacza się na ogrodzenie i utwardzenie placu w Jerzy-

cach. Burmistrz zaznaczył, że nasza gmina ma odbiorcę popiołu zatem nie będzie konieczne wywo-

żenie go na wysypisko do Machnacza i płacenie za to ogromnych środków. na placu w Jerzycach 

ma być także gromadzone szkło i plastik. 50 tys. zł wyznacza się na zakup samochodu do zbiórki 

popiołu, a w ciągu dwóch lat powinno to obniżyć koszty zbiórki odpadów komunalnych. może to 

być obniżka nawet o 1 zł na osobę.

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał czy jeśli ktoś będzie chciał otrzymać kosz na popiół to czy będzie 

musiał za to zapłacić?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że kosze będą dawane za darmo.

- Pani Joanna Karmowska zapytała czy będzie trzeba dbać o jakość popiołu w sensie np. znajdowa-

nia się w nim szkła itp.?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że jest to zmartwienie odbiorcy.

- Pan Mariusz Wojciechowski zapytał czy lokalizacja placu w Jerzycach nie będzie uciążliwa dla 

mieszkańców?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że będą uzgodnienia z mieszkańcami i ustalony zostanie 

cykl odbioru.

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał czy zakładowi komunalnemu będzie się to opłacało?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że każdy zakład ma jakieś minusy na poszczególnych rodza-

jach działalności a mimo to generuje zyski.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że rozumie przez to posunięcie, iż zakład komunalny otrzyma od 

Urzędu Miasta i Gminy subwencję na zakup koszy.

- Pani Jolanta Zalesińska odpowiedziała, że nie, bo będzie to zapłata za usługę.
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Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr VI/51/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr VI/52/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 7

-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  Rada  powinna  wiedzieć  ile  wydano  pieniędzy  na

organizację  imprez  kulturalnych.  Poinformował,  że  odbyły się  trzy imprezy:  Dzień  Dziecka  w

Połajewie  –  koszt  2.200  zł,  3  Maj  –  Święto  Strażaka  –  koszt  ok.  10.000  zł,  Dni  Piotrkowa

Kujawskiego – koszt 52.000 zł, przy czym niektóre atrakcje były sponsorowane: pokaz sztucznych

ogni – BS Piotrków Kujawski, noclegi i wyżywienie – Zajazd Łokietek z Płowiec. Planowana jest

organizacja następujących imprez: Maraton Windsurfingowy, Dożynki Gminno – Parafialne. Pan

Burmistrz  poinformowała,  że  nasza  gmina  otrzymała  propozycję  organizacji  Dożynek

Wojewódzkich  z  możliwością  dofinansowania  z  województwa  i  powiatu.  Na  koniec  dodał,  że

wszystkie  imprezy będą organizowane w taki  sam sposób i,  ze  nie  pozwoli  aby oczerniano,  iż

pieniądze wydawane na kulturę są wyrzucane w błoto.

Pan Burmistrz poinformował, że w najbliższym czasie planowany jest przetarg na remont drogi w

Byszewie, a z uwagi na to należy zawiadomić jak największą liczbę firm. powiedział, że przetarg na

budowę przyłącza gazowego do ZSiP w Piotrkowie Kujawskim nie został rozstrzygnięty bo oferty

były wyższe niż środki przeznaczone na ten cel w budżecie. Dodał, że umowa z dostawcą gazu jest

tak sformułowana, że będziemy płacić za ich gotowość do dostarczania gazu, mimo, że nie możemy

go odebrać, bo nie mamy przyłącza.

- Pan Mariusz Wojciechowski zapytał czy dobrze rozumie, że będziemy płacić za gotowość a nie za

gaz?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że taka zmiana została podpisana w ubiegłym roku. Dodał,

że jeśli nie zdążymy z budową kotłowni wówczas będzie trzema spróbować aneksować tę umowę,

lub nawet ją zerwać.

-  Pani  Joanna  Karmowska  zapytała  czy  w  Urzędzie  jest  komórka  odpowiedzialna  za  rozwój

lokalny?

-  Pan  Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  jest  to  tak  naprawdę  tylko  jedna  osoba,  ale  raczej

nazwałby ją koordynatorem wszystkich działań podejmowanych w tym kierunku przez różne osoby,

zwłaszcza z jednostek kultury.

-  Pan  Grzegorz  Woźniak  poprosił  o  wysłanie  równiarki  na  drogę  przed  wjazdem  do  ośrodka

wypoczynkowego w Połajewie, przed Maratonem Windsurfingowym. Wyrównane pobocza stworzą

dodatkowe miejsca parkingowe.

- Pan sławomir Bogucki odpowiedział, że sprawdzi czy to da się zrobić.
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Radni ustalili skład pocztu sztandarowego na kolejne, zbliżające się uroczystości.

- Pan Burmistrz w związku z powyższym zaproponował aby w co drugim poczcie uczestniczył

pracownik Urzędu.

Radni wyrazili zgodę na propozycję Burmistrza.

Ad. 8

- Pani Grażyna Rybicka zapytała czy orkiestra ma wypłacane należne środki?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że środki te będą mieli wypłacane w sierpniu. Członkowie

orkiestry byli  zobowiązani  podpisać  umowy,  od  których  winni  płacić  ubezpieczenia  i  podatki.

Umowy takie podpisało 7 osób i oni otrzymują wynagrodzenia. Pan Burmistrz poinformował, że

dowiedział się, iż odbędzie się kontrola, której on nie zlecił. Powiedział także, że inwentaryzacja w

M-GOKSiR nadal trwa i nie jest ona wyprowadzona prawidłowo.

-  Pan  Tomasz  Jaroński  zapytał  na  jakim  etapie  jest  jego  interpelacja  dotycząca  budowy płotu

dzielącego parking Urzędu z sąsiednią posesją?

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że wszystkie środki na rozgraniczenia działek są wstrzymane.

Póki co, dokonane będzie uzupełnienie granicy posesji tujami aby ograniczyć nawiewanie śmieci z

parkingu na sąsiednią posesję.

-  Pan  Tomasz  Jaroński  zapytał  czy można  w  jakiś  sposób  ograniczyć  prędkość  dla  pojazdów

poruszających się po ul. Parkowej, np. progiem zwalniającym?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że tam jest przecież teren zabudowany i obowiązuje tam

prędkość 50 km/h, najlepiej prawdopodobnie będzie uświadomić o tym kierowców prosząc patrole

z „drogówki” o pomoc. Dodał, że jest przeciwnikiem oprogowywania wszystkich dróg, bo dąży to

do absurdu. Powiedział także, że w większych skupiskach zabudowy budować progi zwalniające z

kostki brukowej.

- Pani Grażyna Rybicka poinformowała, że na ul. Niskiej kombajn uszkodził kosz na plastiki.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w dniu jutrzejszym będzie to zgłoszone i naprawione.

Poinformował także, że Urząd wystąpił z wnioskiem o przywrócenie linii PKP Babiak – Karsznice.

Ad. 9

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad VI sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała zamknięcia VI sesji.

     Zamknięcie VI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15:39

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: /-/                                   

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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